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Abstract (en)
A cosmetic box consists of a bottom part with a closure element, which is moulded on integrally, and a lid, which is connected to the bottom part
in the manner of a hinge, with a closure projection, into which the closure element engages. The technical problem is to design the cosmetic box
in such a way that the closure element is constructed integrally with the bottom part and allows actuation which is appropriate to the function. In
the end wall (5) parallel to the outer edge, the bottom part (1) has a rectangular recess (6) which is bridged by a web (7) which serves as a closure
element and extends parallel to the outer edge. Seated on the web (7) is an actuating grip (9) which allows movement of the web transversely to the
outer edge. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Kosmetikdose aus einem Bodenteil mit einem integral angeformten Verschlußelement und aus einem mit dem Bodenteil scharnierartig
verbundenen Deckel mit einer Verschlußnase, in die das Verschlußelement einrastet. Das technische Problem ist eine solche Ausbildung der
Kosmetikdose, daß das Verschlußelement einstückig mit dem Bodenteil ausgebildet ist und eine funktionsgerechte Betätigung ermöglicht. Das
Bodenteil (1) weist in der Stirnwand (5) parallel zur Außenkante eine rechtkantige Auswehnung (6) -weist, die von einem als Verschlußelement
dienenden, parallel zur Außenkante verlaufenden Steg (7) überbrückt ist, und an dem Steg (7) sitzt ein Betätigungsgriff (9), der eine Bewegung des
Steges quer zur Außenkante ermöglicht. <IMAGE>
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